
 

Verslag vergadering ouderraad Ensemble 
d.d. 9 november 2020 via zoom 

Aanwezig: Bé Brinkman, José Frans, Gerrit de Groot, André Mulder en 
                Meine Pit. 

1. Opening. 
     De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
      
2.  Verslag d.d. 9 november 2020. 
     N.a.v. punt 2:  

     - Contact met de huismeester : André en José hebben gemeend het e.e.a. 
       nog even uit te stellen vanwege de urgentie van andere zaken. 
                         
     - De brandmeldinstallatie: Er zijn nog twee woningen niet in orde, André 
       houdt de vinger aan de pols. 
       Ook moet het bestaande protocol worden bijgewerkt. Belangrijk is ook 
       dat er een oefening gepland gaat worden. 
       De rapportages over brandmeldingen worden ook doorgestuurd naar 
       André. 

    -  Afscheid Petra: wordt door Petra zelf ook geregeld, individueel als daar 
       prijs op wordt gesteld. 

     Verslag goedgekeurd en zal naar Annie worden gestuurd voor intranet. 

3.  Ingekomen stukken en mededelingen. 
     - Uitnodiging voor het volgen van een webinar van expertisenetwerk 
       Amsterdam 24 november van 11.00 - 12.30. We melden ons hiervoor  
       aan. Jose heeft deze ook doorgestuurd naar Aline.  

     - Er is een brief van een ouder van een deelnemer ontvangen. 
       Begeleiding door een van de begeleiders zou voor spanning zorgen. 
       Dit is met Aline besproken en Aline gaat hiermee aan de slag. 

 4. Stand van zaken Ensemble 
     - Er is een afspraak gepland de 16e november a.s. voor overleg OR-Trans, 
       plaats nog niet bekend. 



     - De gemeenschappelijke ruimte is zoveel mogelijk in gebruik, eten kan 
       gewoon, spelletjes worden er weer gedaan. Maximaal 4 mensen voor 2 
       uur, daarna kan er gewisseld worden indien nodig. 
       Met Aline wordt besproken dat de begeleiding alert moet zijn op het  
       gebruik van de gemeenschappelijke ruimte door altijd dezelfde  
       deelnemers.   

5. Bestuur Be-Ma 
    - Vanuit de Trans is er een offerte ontvangen voor het tarief voor volgend  
      jaar. Het bestuur is hier nog niet uitgekomen met de Trans. 

    - Er is gevraagd voor extra stallingsruimte voor de fietsen van de begelei- 
      ding en de elektrische rolstoel van een van de deelnemers. 
      De  fietsen van de begeleiding kunnen in een van de schuurtjes 
      van een deelnemers gestald worden . 
      De rolstoel blijkt te passen in het schuurtje van betreffende deelnemer. 

   - Alle begeleiding en deelnemers van de Be-Ma krijgen een Kerstattentie. 
      
   - De taken van de secretaris worden wat meer gespreid binnen het bestuur. 

   - Er is een wijziging geweest van de statuten. Deze komen op de site te 
     staan. 

6. Nieuwsbrief ouders Ensemble 
    José maakt een eerste opzet. 

7. Rondvraag 
    - José heeft van het zorgkantoor weer een brief ontvangen over de toeslag 
      wooninitiatief. Daar zou een andere verdeling in de zorgovereenkomst voor 
      moeten komen. Het bestuur heeft hierover overleg met de Trans. 

    - De aanvragen voor de WLZ lopen nog, door de drukte is er een achter- 
      stand. Vraag is of het bedrag van de WLZ lager wordt of hetzelfde blijft als 
      de WMO. Dit is nog niet bekend, wel gehoord dat bij een van de deel- 
      nemers het bedrag hoger is geworden. 

   -  Er is helaas nog geen reactie ontvangen van ouders over zitting nemen  
      in de Ouderraad van Ensemble. 

8. Sluiting 
    Voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur met dank aan een ieders inzet. 

    Volgende vergadering 4 december 19.30 uur 



        


